
Zápis z 2. jednání komise životního prostředí ze dne 23.05.2022 

Přítomni: Ing. Martin Štifter, Ing. Iva Bartizalová, Bc. Daniel Dědič, Matěj Ivan, Lukáš Kousal,  

Omluveni: Pavel Frydrych, Tomáš Pařízek, Bc. Lukáš Vápeník, Josef Votava 

Host: Milan Štochel 

Neomluven: 

Tajemník KŽP:Ing. Pavel Flener 

 

Zahájení jednání: 18:08 

Konec jednání: 19:35 

 

Usnášení schopná ANO 

 

 

 

1. Představení nového pracovníka OŽP 

• Ing. Pavel Flener představil novou pracovnici odboru životního prostředí Ing. 

Zuzanu Richterovou.  

2. Lokalita Pod Koláčovem 

• Ing. Pavel Flener přivítal hosta komise životního prostředí pana Milana Štochela.  

• Pan Štochel se vyjádřil k lokalitě Pod Koláčovem. Dle slov pan Štochela je situace 

ohledně zeleně v dané lokalitě neúnosná. Komisi předložil několik fotografií, 

které ukazují stav před 30 až 40 lety. Navrhuje intenzivnější sekání a výřez 

některých křovin. 

• Ing. Iva Bartizalová upozornila na velké množství klíšťat v dané lokalitě. 

• Ohledně stavu zeleně na výše uvedené lokalitě se rozproudila velmi živá diskuze. 

• Pan Kousal je se stavem zeleně v dané lokalitě spokojen. Poukazuje na možnosti 

hnízdění ptactva i na náklady, které údržba zeleně představuje. 

• Ing. Pavel Flener informoval, že v dané lokalitě byl proveden výřez některých 

křovin. Bohužel odbor životního prostředí si za to vysloužil kritiku od 

nejmenovaného občana města Roztok. 

• Ing. Martin Štifter navrhuje, aby bylo doporučeno radě města, aby se zabývala, 

jakým způsobem by se mělo o plochu v oblasti Pod Koláčovem pečovat a 

nejenom o tuto plochu. 

• Ing. Martin Štifter dává hlasovat o návrhu pro radu města Roztoky. Komise 

životního prostředí hlasovala pro, aby se rada města Roztoky zabývala, jakým 

způsobem by se mělo o lokalitu pečovat. Ing. Pavel Flener připraví návrh do rady 

města. 

 

3. Intenzifikace sběru odpadů Roztoky 

• Ing. Pavel Flener informuje komisi životního prostředí o tom, že je v systému 

tříděného odpadu plast/papír evidováno na 747 osob z toho 4 právnické 

(neziskové organizace) a 1378 nádob na svoz papír/plast. 

• Pan Ing. Martin Štifter informoval KŽP o dodání nového svozového automobilu na 

papír a plast. Nový automobil by měl začít svážet odpad papír/plast v měsíci 

červnu.  



• Ing Martin Štifter doporučuje pro velké bytové domy nádoby na tříděný odpad 

papír/plast ve velikosti 1100 l. Zároveň informoval komisi o tom, že návrh komise 

na stažení 1 100l kontejnerů na papír od firmy FCC, byl ostře odmítnut p. 

místostarostou mgr. T. Novotným, který návrh považuje za útok na jeho práci. 

• V reakci na to navrhl p.Kousal zrušení nádob na papír 1100 l, které jsou přidané u 

hnízd na tříděný odpad. Jedná se o tyto lokality U hřiště Žalov, Masarykova 

PEPCO, Obránců míru u paneláků, Nad Čakovem, Parkoviště Koruna. Pan Kousal 

upozorňuje na to, že především u těchto nádob je velký nepořádek. Navíc 

kontejnery konkurují svozu adresného sběru papíru. 

 

 

4. Kropení v Roztokách 

• Ing.Iva Bartizalová vznesla dotaz, jakým způsobem je řešeno kropení ulic 

v Roztokách. Upozorňuje především na velkou prašnost a velké množství pylu. 

Ing. Iva Bartizalová z výše uvedených důvodů prosí o možnost kropení ulic 

v Roztokách. Do debaty vstupuje pan Kousal a upozorňuje že kropení je nejenom 

finančně náročné, ale i málo účinné. Ing. Martin Štifter se bude na radě města 

dotazovat na možnost kropení ve městě.  

 

5. Povodí Vltavy 

• Ing. Pavel Flener informoval komisi životního prostředí o tom, že kontaktoval Ing. 

Rohana z povodí Vltavy a dotazoval se na vyčištění koryta Únětického potoka 

v lokalitě Tiché údolí. Ing. Rohan přislíbil vyčištění potoka do konce května. 

V případě že se tak nestane má OŽP města Roztoky připravený dopis na 

ředitelství povodí Vltavy o nekonání správce toku. 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Flener                                         Ověřil: Ing. Martin Štifter 


